
Dit onderzoek gaat over de medische zorg die de arts  
voor verstandelijk gehandicapten (arts VG) geeft op
de AVG praktijk in Nijmegen.

De arts VG kan goed medische zorg geven aan
mensen met een verstandelijke beperking.

Op de AVG praktijk in Nijmegen werken artsen VG. 

Huisartsen vinden dat ze niet altijd goede zorg
kunnen geven aan mensen met een verstandelijke
beperking. 

De arts VG kan de huisarts dan helpen. 

We weten nog weinig over de zorg van de arts VG. 

De reden voor een eerste afspraak
De gezondheidsproblemen die worden gevonden
tijdens de eerste afspraak
De mensen die betrokken worden door de arts
VG na de eerste afspraak

De vraag van dit onderzoek was:
Welke zorg geeft de arts VG op de AVG praktijk in
Nijmegen?

We kijken naar:
1.
2.

3.

De medische zorg van de arts voor
verstandelijk gehandicapten op de
AVG praktijk in Nijmegen

Wat wilden we weten?



We hebben informatie bekeken van 128 patiënten
met een verstandelijke beperking die op de AVG
praktijk zijn geweest. 

Van de 128 patiënten kwamen er 91 via de huisarts
en 37 voor een jaarlijkse gezondheidscheck. 

1. Reden voor een eerste afspraak

De huisarts stuurde mensen naar de AVG praktijk
omdat ze psychologische klachten hadden. 

Psychologische klachten zijn klachten die te maken
hebben met gevoelens, gedachten of gedrag.
Bijvoorbeeld je somber of eenzaam voelen. 

2. Gezondheidsproblemen die worden gevonden
tijdens een eerste afspraak

Er komen soms mensen zonder een duidelijke reden
naar de AVG praktijk. Achteraf blijkt dat er toch
gezondheidsproblemen gevonden zijn. 

Er worden vaak meerdere gezondheidsproblemen
per patiënt gevonden. 
Deze problemen worden gevonden op meerdere
vlakken. 
Bijvoorbeeld in het lichaam, in het hoofd, of in de
omgeving. 

Wat hebben we gedaan?

Wat zijn we te weten gekomen?



3. De mensen die betrokken worden door de arts
VG na de eerste afspraak

Er werden 25 verschillende mensen in de zorg
betrokken door de arts VG.
Dit was bijvoorbeeld de huisarts en de kinderarts.

De problemen die tijdens de eerste afspraak in de
AVG praktijk worden gevonden zijn ingewikkeld. 

Dat komt omdat er problemen op meerdere vlakken
gevonden worden. 

De kennis van de arts VG zorgt ervoor dat we
gezondheidsproblemen vinden die we eerder niet
hadden gezien en gevonden. 

De arts VG zorgt er ook voor dat de juiste mensen
betrokken worden om goede medische zorg te geven
aan mensen met een verstandelijke beperking. 

Wat hebben we geleerd?


